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KÖZGYŰLÉSI JEGYZŐKÖNYV 
 
mely készült a SPARTACUS VITORLÁS EGYLET 2015. március 25. napján 18 órakor az Unitef 
’83 Zrt. (1119 Budapest, Bornemissza tér 12.) tárgyalójában megtartott évi rendes, tisztújító 
Közgyűlésén.  
 
Gáborjáni-Szabó Gábor elnök üdvözli a megjelenteket és megállapítja, hogy a közgyűlés 
határozatképes, mert azon szavazásra jogosult rendes tagok (89 fő) több mint fele (77 fő) 
képviselteti magát. Megnyitja a közgyűlést, és javasolja, hogy a közgyűlés válassza meg Ignácz 
Károlyt levezető elnöknek. 
Szavazásra jogosultak száma 77 fő. 
 

1/2015.03.25. Határozat 
 

A közgyűlés a levezető elnököt egy tartózkodással megválasztotta az előterjesztésnek 
megfelelően. 

 
Ignácz Károly köszönti a Tagságot és átadja a szót Zentai Istvánnak. 
Zentai István a Magyar Vitorlás Szövetség nevében köszönti a Közgyűlést és gratulál, mert 2014. évi 
eredmények alapján Spartacus Vitorlás Egylet a legeredményesebb magyar vitorlás klub. Kiemeli 
Erdélyi Béla nevét, aki sokat tett a vitorlás sportért. 
 
Ignácz Károly levezető elnök tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az Alapszabályba kiegészítő, pontosító 
szabályok kerültek. Minden határozathozatal előtt vizsgálni kell a határozatképességet, mert bizonyos 
esetekben van, aki nem szavazhat. Amennyiben valaki korábban távozik, a szavazókártyáját le kell 
adnia Mariannak. Meghatalmazás leadásával szavazókártyáját átadhatja meghatalmazottjának. 
Javasolja, hogy a közgyűlés válassza meg a Szavazatszámláló Bizottság tagjainak Alibán Andrást, 
Ambrózy Pétert és Baticz Beliánt, jegyzőkönyvvezetőnek Máthé Mariant, a jegyzőkönyv 
hitelesítőinek Majthényi Szabolcsot és Argay Bélát. 
Szavazásra jogosultak száma 77 fő. 
 

2/2015.03.25. Határozat 
 

A közgyűlés a Szavazatszámláló Bizottság tagjait 4 tartózkodás mellett, a jegyzőkönyv 
hitelesítőket 4 tartózkodás mellett, a jegyzőkönyvvezetőt egyhangúlag megválasztotta az 

előterjesztésnek megfelelően. 
 
A levezető elnök ismerteti a napirendi pontokat, mely eltér az előzetesen kiküldött napirendek 
sorrendjétől. Javasolja a közgyűlésnek, hogy a tisztújítás jelölését tárgyaljuk elsőként, hogy utána 
Marian a szavazólapokat elkészíthesse. 
 
Tisztújítás 
1. A Versenyzők Tanácsa beterjesztése az elnökség két tagjának személyére 
2. A Jelölő Bizottság javaslatának előterjesztése 

Előadó: dr. Marton István 
3. Beszámoló az Egylet 2014-es évadjáról 

Előadó: Gáborjáni Szabó Gábor 
4. Beszámoló a 2014. évi gazdálkodásról és a 2015. évi gazdasági terv 

Előadó: Szépfy Márton 
5. Ellenőrző Bizottság jelentése a 2014. évről 

Előadó: Forintos Róbert 
6. 2015. évi tagdíjak és a belépési díj javasolt mértékének előterjesztése: 

Tagdíj felnőtt: 174.000 Ft    
Tagdíj ifjúsági (24 éves korig) és szépkorú (75 év felett): 87.000 Ft 
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Belépési díj: 2.300.000 forint 
Előadó: Gáborjáni Szabó Gábor 

7. Tagfelvétel és javaslat tiszteletbeli tagságra 
Előadó: levezető elnök 

8. Az év kormányosa, az év legénysége, az év ifjúsági sportolója, az év csillaghajósa és  
„A közösségért végzett munkáért” díjak átadása 
Előadó: levezető elnök 

 
Tisztújítás 
9. Az Egylet Elnökének megválasztása 
10. Az Elnökség tagjainak megválasztása 
11. A Fegyelmi Bizottság tagjainak megválasztása 
12. Az Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása 

 
13. Egyebek 
 
A napirend egyéb módosítására, kiegészítésére javaslat nem érkezett. 
Szavazásra jogosultak száma 77 fő. 
 

3/2015.03.25. Határozat 
 

A közgyűlés egyhangúlag elfogadta a napirendi pontokat. 
 
 
1. Napirendi pont 
A Versenyzők Tanácsa beterjesztése az elnökség két tagjának személyére 
 
Majthényi Szabolcs, a Versenyzők Tanácsának tagja röviden ismerteti a közgyűlés előtt megtartott 
versenyzői gyűlés lefolyását és az új tanács megválasztását. Bejelenti, hogy az új Versenyzők Tanácsa 
D’Albini Andrást és Tenke Tibort delegálja az elnökségbe. 
 
Ignácz Károly javasolja, hogy a felmerült vitás kérdések miatt a közgyűlés szavazzon arról, hogy 
elfogadja-e a delegálást és azt szabályszerűnek tartja. 
Szavazásra jogosultak száma 77 fő. 
 

4/2015.03.25. Határozat 
 

A közgyűlés 8 tartózkodás mellett, 69 igen szavazattal elfogadja a versenyzői gyűlés 
lefolytatását, és az azon megválasztott új Versenyzők Tanácsának delegálását. 

 
 
2. Napirendi pont 
A Jelölő Bizottság javaslatának előterjesztése 
Előadó: dr. Marton István 
 
2014.02.22-én Marian a meghívóval együtt elküldte a Jelölő Bizottság által összeállított listát a 
jelöltek neveivel. Dr. Horváth István az egyetlen elnök jelölt, aki most megerősítette jelölését. 
Elnökségi tagjelölteknél a 02.22-én megküldött névsor kiegészült Forintos Róbert és Süli András 
nevével, viszont Ignácz Károly és Erdélyi Béla visszalépett. Fegyelmi Bizottságba 02.22. után újabb 
jelölt: Czeizel Balázs és Szentiványi András. 
Marton István felveti, kell-e szavazni az újabb jelöltek jelölhetőségéről. 
Ignácz Károly tájékoztatja a Tagságot, hogy akiket jelölnek és ők a jelölését elfogadják, indulhatnak a 
választáson. Az is előfordulhat, hogy nincs annyi jelölt, amennyi az elnökségbe és a különböző 
bizottságokba szükséges. A Marton István által említett visszalépések és újabb jelölések miatti 
változtatás a közgyűlés előtt 15 nappal megküldésre került a Tagság részére.  
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D’Albini András és Tenke Tibor a Versenyzők Tanácsa delegálta, így ők elnökségi tagjelöltként nem 
indulnak. 
Marton István kéri a levezető elnököt, ismertesse a jelöltek neveit. 
Süli András bejelenti, hogy visszalép az elnökségi tagsági jelölésétől. Majthényi Szabolcs javasolja az 
elnökség tagjának Dr. Polgár Csabát, aki elfogadja a jelölést. 
Ignácz Károly kéri a Közgyűlést, szavazzon az újabb jelölésről. 
Szavazásra jogosultak száma 77 fő. 
 

5/2015.03.25. Határozat 
 

A közgyűlés 2 tartózkodás mellett elfogadta, hogy Dr. Polgár Csaba az elnökség tagjai közé 
választható legyen. 

 
Ignácz Károly ismerteti a jelölésre jogosultak neveit, egyben kéri, minden jelölt erősítse meg, hogy a 
jelölést vállalja. Elnökség tagjai közé 4 fő választható, a jelöltek száma 6 fő: Forintos Róbert, Gereben 
Mátyás, Dr. Polgár Csaba, Szépfy Márton, Tenke Tamás, Visy László. Fegyelmi Bizottság tagjai közé 
5 fő választható, a jelöltek száma 7 fő: Czeizel Balázs, Csillag Katalin, Dr. Kopcsányi László, 
Szentiványi András, Dr. Tenke Péter, Ujhelyi András, Zoltai Ferenc. Mindannyian megerősítették, 
vállalják jelölésüket.  
Ignácz Károly kéri a Közgyűlést a titkos szavazásra. Tájékoztat, hogy a Fegyelmi Bizottság tagjait 
nem kell titkosan választani, de a több főre való tekintettel titkos szavazást javasol, melyet a 
Közgyűlés elfogad. 
A végleges jelöltlisták alapján megkezdődik a szavazólapok elkészítése. 
 
Ignácz Károly felkéri Gáborjáni-Szabó Gábort az elnöki beszámoló megtartására. 
 
3. Napirendi pont 
Beszámoló az Egylet 2014-es évadjáról 
Előadó: Gáborjáni Szabó Gábor 
 
A szokásos éves beszámoló most szükségszerűen kiegészül egy kis visszatekintéssel a teljes, 4 éves 
elnökségi ciklusra, a vállalt feladatok áttekintésével. Egyletünk életében régi gond, hogy egy - ugyan 
komoly célkitűzésekkel rendelkező – szabadidős tevékenységet gyakorló szervezet életét össze kell 
egyeztetni a cégszerű működés elvárásaival, ami sok ponton nehézséget jelent. Fontos jelentőséggel 
bír, hogy a 2011-ben elkészített Elnökségi programot komolyan vettük, hogy ezzel is deklaráljuk: 
tervszerű munka nélkül nem képzelhető el egy akár csak szabadidős tevékenységet folytató közösség 
élete sem. A program hangsúlyozta a hagyományok, egyfajta állandóság fenntartását és a működési 
struktúra változtatási kényszerét is.  
Rendkívül fontos hangsúlyozni, hogy alapszabályunk nagy vonalakban kijelöli a többség által vállalt 
értékrendet is, ezzel az Egylet elkötelezett a minőségi versenysport és az ennek megfelelő utánpótlás-
nevelés mellett.  
Az eredménycentrikus fejlődés mindig hoz konfliktusokat is – ahogy ez ebben a kérdésben is volt – de 
vitathatatlan tény, hogy 2014-re az Egylet lett az országban a legjobban működő ifjúságnevelő klub, 
kiváló edzőkkel, jó közösséggel és nem utolsó sorban a hazai vitorlázásban a legjobb eredményekkel. 
Az egyesületi rangsorban – nagy előnnyel – elért első helyezésünk azt mutatja, hogy az ifjúság 
nevelésében elindított folyamatok már ténylegesen is megmutatkoznak. Meggyőződésünk, hogy ez a 
környezet a záloga annak, hogy hagyományaink átszálljanak a követő generációkra is. 
Hagyományaink, amelyek természetesen nem csak az élsportból és az eredményességből állnak, de az 
ehhez tartozó szemlélet mindenképpen megjelenik minden más, általunk fontosnak tartott értékben is.  
A négyéves program működési struktúraváltoztatást szorgalmaz, amire elsősorban az Egylet jelen 
formában való fenntarthatósága miatt van szükség, a hatékonyság csak másodlagos szempont. A 
működési szerkezet módosítása egy szűk közösségben körültekintést igényel, személyi, munkaköri és 
egyéb más szempontjai is vannak. Az elnökség ezeket a feladatokat alaposan átgondolva, a 
szükségesnél valószínűleg lassabban és nehézkesebben, de igyekezett lezárni a ciklus átadását 
megelőzően. A vonatkozó szerződésekkel lefedetten kialakítottuk, hogy az egyleti tevékenység egyik 
gerincét adó versenyrendezés és az ezzel kapcsolatos tevékenység elkülönülten és felelősséggel 
működhessen a másik nagy terület, a telepvezetés és adminisztráció feladataitól. Véleményünk szerint 
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ez a szerkezet jó alapot adhat ahhoz, hogy az új vezetés – egy éven belül, 2015 végére – áttérhessen 
egy ügyvezetői típusú irányításra, hogy a választott, önkéntes funkciókhoz már csak a koncepcionális 
kérdések tartozzanak, míg az operatív ügyeket az ügyvezetés napi szinten irányíthassa. Szeretnénk, ha 
ezzel lezáródhatna egy hosszú időszak, amikor napi szintű, felelősségteljes munkát önkéntesek 
végeztek, az igazi számon kérhetőség lehetősége nélkül.  
A program vállalásai között szerepelt a nemzetközi versenyek rendezése és nemzetközi kapcsolatok 
építése. Ezen a területen sem szégyenkezik a leköszönő elnökség. Tagjaink meghatározó segítségével 
Repülő Hollandi VB-t, OP és STAR EB-t, 18 lábas EC-t is rendeztünk az elmúlt 4 évben, külön 
említve a minden évben megrendezésre kerülő ifjúsági Csoki kupát, mely mára – túlzás nélkül – 
világhírű rendezvénnyé nőtte ki magát. Fontos kiemelni, hogy a sikeres rendezésen felül, mindegyik 
verseny anyagilag is eredményesen zárult, mely egyik fontos bázisa az infrastrukturális 
fejlődésünknek.  
Fejlesztéseinket kiemelkedőnek mondhatjuk, mivel edzőink számára egy új VSR-t és egy használt 
motorost szereztünk be a hozzátartozó utánfutókkal együtt, és sikerült az Egyletnek egy új FORD 
buszt is megvásárolnia. A hátsó apartmanokat teljesen felújítottuk, valamint egy új OP tárolót 
építettünk. A műhely elektromos ellátását újra cseréltük. A nyugati sólya kibővítése és új sólyafelület 
kialakítása mellett szabadtéri edző eszközöket telepítettünk. Jelentősen növeltük a személyhez kötött 
tároló helyek számát az átjáró hangárban és a vitorla szárítóban. Elkészült egy átfogó telepfejlesztési 
koncepció is, mely teljesen újra építi a hangárok területét és újabb apartmanokat is létrehoz. Sajnos 
ennek megvalósításával a leköszönő ciklus késlekedett. 
A program tervszerű és tételesen is átlátható gazdálkodást tűzött ki célul, mely maradéktalanul 
megvalósult. Az éves gazdálkodás tervezett, minden ponton transzparens és a négy év igazolta, hogy 
biztonsággal fenntartható. Kiemelnénk azt a szemléletváltoztatást, mely szerint tervszerűen és 
tudatosan elkülönítünk amortizációs alapot, mellyel a telep időszakonként szükségszerű megújítását 
igyekszünk segíteni. A gazdálkodás terén kiemelnénk, hogy rendkívüli módon megerősítettük a 
gazdálkodás azon pillérét, mely a „napi lehetőségek” kiaknázására irányul. Itt a szolgáltatások 
kiterjesztésére, a szolgáltatási díjak realizálására, a szerződések optimalizálására és egyéb 
helyzetünkből adódó lehetőségek kiaknázására utalunk. Ezek hatékonysága a management napi, 
proaktív (üzleti) jelenléte, megfelelő sportpolitika nélkül nem elképzelhető. Ez fontos üzenet a követő 
Elnökség részére. 
Az Egylet adminisztrációja jól működik, melyet az időszak alatt tartott teljes körű NAV ellenőrzés is 
megerősített. 
A fenti ponkban összefoglaltak mind hiábavalóak lennének, ha a közösség egysége, az összetartozás 
érzése bármely okból is sérülne. A kiküszöbölhetetlen súrlódások ellenére is látszik, hogy fontos 
kérdésekben a tagság szinte teljesen egységes, és napi szintű, jó, baráti-sporttársi kapcsolatok hálója 
tartja össze. Külön ki kell emelnünk, hogy az általunk rendezett világversenyek alkalmával a tagság 
közel fele (!) aktív segítségével járult hozzá, hogy ezek a rendezvények sikeresek legyenek. Ezúton is 
köszönet érte. 
 
Kérdés, hozzászólás a beszámolóhoz nem érkezett. 
Ignácz Károly javasolja, a Közgyűlés az Ellenőrző Bizottság jelentése után szavazzon az elnöki 
beszámoló elfogadásáról. Felkéri Szépfy Mártont, tartsa meg gazdasági beszámolóját. 
 
 
4. Napirendi pont 
Beszámoló a 2014. évi gazdálkodásról és a 2015. évi gazdasági terv 
Előadó: Szépfy Márton 
 
A 2002. január 1-től érvényes számviteli politika alapelve, hogy a mindenkori bevételeket 
meghaladó kiadásokat sem nem tervezhetőek, sem nem valósíthatóak meg. Az egyes 
esztendőkre mozgásteret adhat a korábbi évek esetleges vállalkozási többlet bevételei, mely 
felhasználható az Egylet alaptevékenységének finanszírozási többletigényére. Ennek az 
elvnek, illetve a 2013-as év sikerének köszönhetően 2014-ben több olyan előre nem tervezett 
beruházás is megvalósult, mely a tervekben nem szerepelt, de azokat az egylet vezetése 
fontosnak tartotta. 2013-tól minden évben elkülönítésre kerülő „Felújítási alapot” az Elnökség 
azzal a céllal hozta létre, hogy hátteret biztosítson az egylet stratégia kiadásaihoz a tagság 
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anyagi terheinek jelentős növelése nélkül. Elkülönítve 2.019.645 Ft-tal rendelkezünk, ezen 
elvek fenntartását továbbra is a prudens gazdálkodás alapjának tekintjük. 
A beszámoló cash flow szemléletű, az éves tényleges pénzforgalom értékelését adja. A 
számviteli szabályok szerinti mérlegkimutatás külön kerül átadásra. 
A 2014-es gazdasági évet az Egylet a tervtől jelentős, negatív eltéréssel zárta. Az eltérés 
okaként két fő területet jelölhető meg: a tavalyi évben megrendezett versenyek (hazai és 
nemzetközi egyaránt) eredménytermelő képességének jelentős csökkenése, illetve több, a 
tervben nem szereplő nagy értékű beruházás, illetve fejlesztés megavalósítása. 
A beruházások, fejlesztések megvalósítását a 2013-as rekord év „eredménytartaléka” tette 
lehetővé, ugyanakkor a versenyrendezéssel kapcsolatban kibontakozni látszó irány 
kockázatként azonosítandó az Egylet hosszú távú fennmaradása tekintetében. 
Összességében azonban kijelenthető, hogy a 2014. évi deficit, mely meghaladta a 9 millió Ft-
ot, valójában nem okozott veszélyt a klub hosszútávon fenntartható működésében. 
2015-től a klubnak jelentős energiákat kell mozgósítania a szolgáltatási színvonal (versenyek 
minősége, nevezettek száma) emelésére, mellyel sikerülhet feltölteni a már évek óta stagnáló 
szponzor állományt is. Ezen folyamat azonban csak akkor lehet sikerese, ha a tagság 
egységesen sorakozik fel és valósít meg egy erre a célra megalkotott akciótervet.  
A tervtől történő eltérést az Elnökség továbbra is úgy kívánja menedzselni, ahogy azt az 
elmúlt években is tette: a bevételek kedvező szcenárió szerinti alakulása esetén, illetve a 
korábbi évek „eredménytartaléka” terhére, szabadon dönthet a kiadások mértékének 
felülvizsgálatáról az alapszabályban meghatározott célokra történő felhasználási esetekben.  
Tájékoztatom tisztelt tagságot, hogy a gazdálkodási beszámoló és a számlafőcsoportok 
egyenlege 310 HUF/ EUR árfolyammal került átváltásra. 
A főcsoport eredménye lényegében a tervnek megfelelően alakult. Két terület érdemel külön 
említést: 2014-ben a korábbi években kezdődő trend, a tagdíjbevételek tekintetében rekord, 19 
millió Ft-ot is meghaladó bevételt jelentett az Egyletnek. Illetve sikerként könyvelhető el a 
banki költségek jelentős, 33%-kal történő karcsúsítása is. A főcsoport így 9,8 millió Ft-os 
többlete a korábbi évekhez hasonlóan alakult. 
A Létesítmény főcsoport a tervtől nem jelentős mértékben kedvezőtlen irányban tért el. Ennek 
oka a daruhasználati, illetve kishajó tárolási bevételek tervtől való elmaradása, illetve két 
jelentős beruházás, a partszakasz kőfalának „újrarakása”, illetve a szabadtéri kondipark első 
fázisának megvalósulása volt. A hiányt nem tudta ellensúlyozni a kikötőhelyekből származó 
rekord bevétel sem. 
A Sporttevékenység főcsoport eredménye szintén két nem tervezett felújítás/beruházás miatt 
alakultak a tervnél kedvezőtlenebbül. Az immáron kiszélesített nagysólya, valamint a 
felújított stégek további lehetőséget adnak a komoly világversenyek rendezésének. Az említett 
tételek nélkül a főcsoport túlteljesítette a tervben foglaltakat. 
A versenysport támogatás szaldója a tervezettnek megfelelően alakult, annyi kiegészítéssel, 
hogy külön kérésre az Elnökség előrehozott 2015-re betervezett támogatásokat az immáron 
tízszeres világbajnok Majthényi–Domokos páros javára, akik ezt alaposan meg is hálálták. 
A 2013 óta sikert sikerre halmozó ifjúsági és utánpótlás csapat okozta paradox módon a 
főcsoport hiányát: a rekord év, melynek okán hosszú évek várakozását követően a Spartacus 
lett a legeredményesebb egyesület, korábban nem látott, éppen ezért nem is tervezett edzői 
prémiumokat eredményezett. Mindemellett egy, a klub számára jelentős előnyökkel járó 
kisbusz bérleti konstrukciót is elindítottunk a csapatok utazási körülményeinek javítására. Az 
említet tételek nélkül ez a főcsoport is tervtúlteljesítő volt. 
A korábbi évek gyakorlatától eltérően 2014-ben már sem a honi, sem a nemzetközi 
versenyrendezésben nem sikerült a korábbi szinten teljesíteni profit szempontból. A hazai 
versenyek nevezőszámának folyamatos erodálódása, a szponzorok hiánya, mind-mind olyan 
egyértelmű jelzés, melyre a jövőben több energiát kell fordítani. E mellett célszerű 
végiggondolni a „kis létszámos” hajóosztályok versenyeinek önkéntes versenyrendezését, ami 
évről évre egyre jelentősebb terhet ró az egylet költségvetésére.  
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 Máthé Marian jegyzőkönyv vezető Argay Béla hitelesítő 

 
 

………………….…………………. 
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A 2015-ös terv a számviteli-politika és a 2014-es év tapasztalatain alapul, melynek kapcsán 
összességében kijelenthető, hogy a 2015-ös gazdálkodási terv reálisan megvalósítható. 
Az Elnökség továbbra is jelentős figyelmet fordít a kiadások racionalizálására, azok 
hatékonyságának növelése mellett, valamint a bevételi oldal fizetési fegyelmének fokozására. 
 
Hozzászólás a gazdálkodási beszámolóhoz és a gazdasági tervhez nem érkezett. 
 
 
5. napirendi pont 
Ellenőrző Bizottság jelentése 
Előadó: Forintos Róbert 
 
Az Ellenőrző Bizottság feladata, hogy az Egylet rendes évi közgyűlésén beszámoljon a tagságnak az 
Egylet gazdálkodásáról és alapszabály szerinti működéséről az Alapszabályban meghatározottak 
szerint. 
Az Egylet pénz- és vagyonkezelésének vizsgálata, jogszabályok és egyéb kötelező előírások 
betartásának ellenőrzése, a tagi kötelezettségek befizetésének ellenőrzése, az éves mérleg 
felülvizsgálata, a gazdálkodás célszerűségének, szabályszerűségének, az előirányzott bevételek és 
kiadások teljesítésének évenkénti vizsgálata, a bizonylati fegyelem betartásának ellenőrzése, az egyleti 
tulajdon megóvása érdekében szükséges intézkedések megtételének ellenőrzése, az Egylet 
alapszabályszerű és törvényes működésének ellenőrzése. 
Megállapítható, hogy az előzetes mérleg és eredmény kimutatás a főkönyvi kivonat alapján a pénzügyi 
és számviteli törvénynek megfelelően lett elkészítve.  
Az előző évek gyakorlatához igazodva idén is külső segítséget vettünk igénybe cégünk könyvelőjétől 
és könyvvizsgálójától a vizsgálat elvégzéséhez. A tőlük is kapott információk alapján megállapítható, 
hogy az előzetes mérleg és eredmény kimutatás a főkönyvi kivonat alapján a pénzügyi és számviteli 
törvénynek megfelelően lett elkészítve.  
Vizsgálatunk során különös hangsúlyt kapott a szolgáltatási díjakból – vendégéjszaka, parkolás, 
vendégek fogadása, stb. – származó bevételeinek összehasonlítása. Sajnálattal kell megállapítanunk, 
hogy az előző évek javuló tendenciájához képest 2014-ben komoly bevétel csökkenés tapasztalható, 
annak ellenére, hogy a szolgáltatási díjak emelkedtek. Kishajó tárolás 337eFt-tal, parkolás 38eFt-tal, 
apartman 460eFt-tal, daruzás és napi kikötés 317eFt-tal csökkent. 
Felhívjuk az elnökség figyelmét, hogy az egylet stabil működéséhez a tagi befizetések pontos 
nyilvántartása és a díjak precíz beszedése elengedhetetlen. Vélelmezzük, hogy a bevétel kiesésének 
egy része a beszedési fegyelem lazulásából adódott. Mivel a klub stabil bevételének egyik jelentős 
forrása a tagi befizetések, így kérjük és javasoljuk, hogy ennek nyilvántartására és beszedésére a 
mindenkori elnökség különös hangsúlyt fektessen. Ezúton kívánjuk jelezni, hogy két tagtársunknak is 
jelentős, 2013-ról áthúzódó elmaradása van, amit javaslunk szankcionálni. Zentai István 346eFt tagdíj 
és kamatok, illetve Bednár Tibor és fiának összesen 226eFt kikötőhelyi díj, IVB díj és kamatok. 
Az átadott szerződések átvizsgálása után megállapítható, hogy azok általában rendben vannak, 
feltételezve, hogy a teljesítésigazolások és szerződéshez tartozó beszámolók rendelkezésre állnak. 
Sajnos, az előző évekhez hasonlóan, egy kivételével idén sem kaptuk meg a teljesítésigazolásokat. 
Tavalyi évben javasoltuk, hogy a 2014. március 15-én hatályba lépett az új Polgári Törvénykönyv 
(2013. évi V. törvény) szabályaihoz igazodva legyenek a szerződések egységes szerkezetbe foglalva, 
sajnos ennek megvalósulását az átadott szerződések ellenőrzésekor nem tapasztaltuk. Javasoljuk az új 
elnökségnek, hogy 2015-ben dolgozzon ki egy kategorizált szerződés nyilvántartási rendszert, 
szerződésszámokkal és a hozzájuk tartozó teljesítési igazolásokkal közösen tegye hozzáférhetővé. 
Felhívjuk az újonnan alakuló Elnökség figyelmét arra, hogy az átadás-átvételkor mégegyszer tekintsék 
át az esetlegesen harmadik fél felé vállalt, de nem teljesített kötelezettségeket. 
Az átadott kimutatásokból és beszámolókból látszik, a 2013-as év kiugróan magas bevételei nagyobb 
mozgásteret adtak az Elnökségnek arra, hogy a 2014-es évben olyan beruházásokat is végrehajtsanak, 
amelyek nem tartoznak szorosan a klub alapműködtetéséhez. A 2014-es év pénzügyileg súlyosan 
veszteséges lett, de ez az előbb jelzett tartalékoknak köszönhetően a klub működését nem 
veszélyeztette. Mindezek figyelembevételével megállapítható, hogy az Egylet gazdálkodása megfelel 
az Egylet alapszabályában rögzített irányelveinek, valamint, hogy az Elnökség munkája az 
Alapszabályban foglaltak szerint történt. 
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(19.45-kor Ninausz Péter távozott, szavazókártya leadásával.) 
 
Ignácz Károly levezető elnök további hozzászólás hiányában szavazásokra kéri a Közgyűlést. 
Szavazásra jogosultak száma 76 fő. 
 

6/2015.03.25. Határozat 
 

A közgyűlés az elnöki beszámolót 1 tartózkodás mellett 75 igen szavazattal elfogadta. 
 

7/2015.03.25. Határozat 
 

A közgyűlés a 2014. évi gazdálkodási beszámolót és a 2015. évre előterjesztett gazdasági tervet 2 
tartózkodás mellett 74 igen szavazattal elfogadta. 

 
8/2015.03.25. Határozat 

 
A közgyűlés az Ellenőrző Bizottság jelentését 5 tartózkodás mellett 71 igen szavazattal elfogadta. 
 
 
6. napirendi pont 
2015. évi tagdíjak és a belépési díj javasolt mértékének előterjesztése: 

Tagdíj felnőtt: 174.000 Ft 
Tagdíj ifjúsági (24 éves korig) és szépkorú (75 év felett): 87.000 Ft 
Belépési díj: 2.300.000 forint 

Előadó: Gáborjáni Szabó Gábor 
 
Elnökségi ülésen az a döntés született, hogy a szolgáltatási díjakat nem változtatjuk, ez alapján a 2013-
ban érvényes díjak fizetendők 2014. évben. 
 
A tavalyi évben nem emeltük a tagdíjat, ebben az évben jelzés értékű emelés a javaslat. A felnőtt 
tagdíjat 4 eFt-tal 174.000 Ft-ra, az ifjúsági- és szépkorú tagdíjat 2 eFt-tal 87.000 Ft-ra javasoljuk 
felemelni. A belépési díj változtatását nem javasoljuk. 
 
Hozzászólás a napirendi ponthoz nem érkezett, a levezető elnök szavazásra kéri a Közgyűlést. 
Szavazásra jogosultak száma 76 fő. 

 
9/2015.03.25. Határozat 

 
A közgyűlés 70 igen, 4 nem és 2 tartózkodással megszavazta a 2015. évi felnőtt tagdíjat: 

174.000 Ft. 
 

10/2015.03.25. Határozat 
 

A közgyűlés 74 igen, 1 nem és 1 tartózkodással megszavazta a 2015. évi ifjúsági- és 
szépkorú-tagdíjat: 87.000 Ft. 

 
11/2015.03.25. Határozat 

 
A közgyűlés 74 igen és 2 tartózkodással megszavazta a 2015. évi belépésidíjat:  

2.300.000 Ft 
 

 
7. napirendi pont 
Tagfelvétel és javaslat tiszteletbeli tagságra 
Előadó: levezető elnök 
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Az Alapszabályban leírtak szerint kell eljárnunk a belépéssel kapcsolatban. 2 próbaidős tag 
vár felvételre: Jeney Máté és Ziegler Kristóf ifjúsági versenyzőink. Id. Ziegler János átruházta 
tagságát unokájára, Ziegler Kristófra (közeli hozzátartozó). Alapszabályunk szerint a 
tagfelvételét a Közgyűlés 2/3-os többséggel utasíthatja el. Jeney Máté felvételét 2/3-os 
többséggel szavazhatja meg a Közgyűlés. 
Kifogás egyik jelentkező ellen sem érkezett, ezért az elnökség javasolja felvételüket. 
Szavazásra jogosultak száma 76 fő. 
 

12/2015.03.25. Határozat 
 
A Közgyűlés Jeney Mátét a Spartacus Vitorlás Egylet rendes tagjává 76 igen szavazattal 

megszavazta. 
 

13/2015.03.25. Határozat 
 
A Közgyűlés Ziegler Kristófot a Spartacus Vitorlás Egylet rendes tagjává 1 tartózkodás 

mellett, 75 igen szavazattal megszavazta. 
 

Gáborjáni Szabó Gábor örömmel jelenti be, hogy az elnökség Erdélyi Bélát tiszteletbeli 
tagnak javasolja a Közgyűlésnek. Béci neve az Egylet múltját, jelenét és reméljük a jövőjét is 
jelenti. 
Erdélyi Béla megköszöni a felterjesztést és röviden beszél az Egylet múltjáról, az elődklub 75 
évvel ezelőtti alapításáról, illetve mai Egylet 25 évvel létrehozásáról (1990. március 16.).  
Felidézi a régi jó hangulatot és arra kéri a Közgyűlést, olyan személyeket válasszon az 
Elnökség tagjainak, akik a régi hangulatot visszahozzák. Elmondja, hogy elnökségi taggá 
jelöléséről azért mondott le, hogy a fiatal jelölteket kerüljenek az elnökségbe. Bejelenti, hogy 
tagságát az unokájára, Pavlyák Enikőre fogja átruházni. 
 
Ignácz Károly felkéri a Közgyűlést szavazásra. 
Szavazásra jogosultak száma 77 fő. 
 

14/2015.03.25. Határozat 
 

A Közgyűlés Erdélyi Bélát az Egylet tiszteletbeli tagjává 77 igen szavazattal 
megszavazta. 

 
Ignácz Károly jelzi, hogy megkezdődik a tisztségviselők választása. 
 
Ignácz Károly kéri, hogy a Szavazatszámláló Bizottság számolja össze a szavazatokat az Elnök, az 
Elnökség tagjai és a Fegyelmi Bizottság tagjaira vonatkozólag. 
 
(A szavazólapok bedobása után a szavazókártyát 20.10-kor leadta és távozott 4 fő: Gém Zoltán, 
Ralovich Gábor, Gerlits Attila, Komáromy Balázs. Ralovich Dávid törvényes képviselője, Ralovich 
Gábor meghatalmazással átadta szavazókártyáját Lászlófy Csabának.) 
 
 
8. Napirendi pont 
Az év kormányosa, az év legénysége, az év ifjúsági sportolója, az év csillaghajósa és  
„A közösségért végzett munkáért” díjak átadása 
Előadó: levezető elnök 
 
Ignácz Károly átadja a szót a díjak átadóinak: Gereben Gábor, Visy László, Erdélyi Béla 
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A díjak alapítói rövid beszédet mondanak, ismertetik a díj kiosztásának menetét. 
Az év kormányosát az előző évek győztes kormányosai választják.  
Az év legénysége címet a Versenyzők Tanácsa terjeszti elő, a Közgyűlés titkosan szavaz. 
2015-ben Domokos András, Péch Lóránt és Takácsy Levente a jelölt. 
Az év csillaghajósa díj pontverseny alapján kerül kiszámításra. A Balatonon 
legeredményesebben teljesített versenyző kapja meg. 
A közösségért végzett munka díjazottjáról az Elnökség dönt. 

 
2015. évben 

Az év kormányosa: Majthényi Szabolcs 
Az év legénysége: Domokos András 
Az év ifjúsági sportolója: Jeney Máté 

Az év csillaghajósa: Gereben Péter – Gereben Márton 
Közösségért végzett munka díjazottja: Szalontai Gergely 

 
Majthényi Szabolcsra szavaztak az eddigi díjazott kormányosok, eddig ezt a díjat 90%-ban 
Olcsi kapta. Legénysége, Domokos András is kiérdemelte a díjat, hiszen ők Repülő Hollandi 
osztályban 10 világbajnoki győzelemmel büszkélkedhetnek! 
Jeney Máté ifjúsági sportolónk kiemelkedő eredményeiért kapja a díjat. 
Gereben Péter és Gereben Márton a Star EB-n harmadik helyezést értek el. 
Szalontai Gergő több éve önzetlen segítségi az Egyletet a versenyeken és az irodában. 
 
 
9. Napirendi pont 
Az Egylet Elnökének megválasztása 
 
Ignácz Károly bejelenti, megtörtént a szavazatok összeszámlálása, és kihirdeti az eredményt. 
Szavazásra jogosultak száma 78 fő volt. 
 

15/2015.03.25. Határozat 
 

A közgyűlés az Egylet elnökének Dr. Horváth Istvánt 75 igen és 3 érvénytelen szavazat mellett 
megválasztotta. 

 
 
10. Napirendi pont 
Az Elnökség tagjainak megválasztása 
 
Az Elnökségbe 4 fő választható, megtörtént a szavazatok összeszámlálása. 
Szavazásra jogosultak száma 78 fő volt. 
  

16/2015.03.25. Határozat 
 

A közgyűlés az elnökség tagjainak Forintos Róbertet 48, Gereben Mátyást 68, Szépfy Mártont 
54, Visy Lászlót 62 támogató szavazattal megválasztotta. 

 
Gáborjáni-Szabó Gábor leköszönő elnök megköszöni az Elnökség és Marian áldozatos munkáját, 
mellyel a négy év alatt segítették. Átadja a stafétabotot (jelképesen egy pezsgőt) az Egylet új 
elnökének. 
Dr. Horváth István megköszöni a Tagságnak jelölését és megválasztását. Előzetesen megküldte a 
tagságnak, hogy megválasztása esetén hogyan szeretné az Egylet életét irányítani. Hangsúlyozza, azért 
fog dolgozni, hogy a telep és a közösség olyan legyen, mint régen. 
 
 
11. Napirendi pont 
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A Fegyelmi Bizottság tagjainak megválasztása 
 
A Bizottságba 5 fő választható. Szavazásra jogosultak száma 78 fő volt. 
 

17/2015.03.25. Határozat 
 

A közgyűlés a Fegyelmi Bizottság tagjainak Czeizel Balázst 59, Dr. Kopcsányi Lászlót 53, Dr. 
Tenke Pétert 69, Ujhelyi Andrást 55, Zoltai Ferencet 56 támogató szavazattal megválasztotta. 

 
 
12. Napirendi pont 
Az Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása 
 
A levezető elnök bejelenti, hogy az Ellenőrző Bizottságba jelenleg csak négy jelölt van, mivel Forintos 
Róbertet a Közgyűlés elnökségi taggá választotta. Szépfy Márton javasolja Tenke Tamást a 
bizottságba, aki a jelölést elfogatja. 
Ignácz Károly tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az alapszabály szerint az Ellenőrző Bizottság tagjait is 
titkosan kell megválasztani, annak ellenére, hogy csak 5 főt jelölt van az 5 pozícióra. Jelöltek: Faragó 
Gábor, Gáborjáni-Szabó Gábor, Ignácz Károly, Pfeningberger Ottó, Tenke Tamás. 
 
Ignácz Károly bejelenti, megtörtént a szavazatok összeszámlálása. 
Szavazásra jogosultak száma 74 fő volt. 
 

18/2015.03.25. Határozat 
 
A közgyűlés az Ellenőrző Bizottság tagjainak: Faragó Gábort 72 igen, Gáborjáni-Szabó Gábort 

68 igen, Ignácz Károlyt 70 igen, Pfeningberger Ottót 72, Tenke Tamást 69 igen szavazattal 
megválasztotta. 

 
 
13. Napirendi pont 
Egyebek 
 
Toronyi András az Egylet létrehozását nagyban segítette, rendszeres támogatónk. A mai közgyűlésen a 
balatoni kikötők elhelyezkedését ábrázoló képet hozott ajándékba. 
Zentai István a Magyar Vitorlás Szövetség nevében köszönti új elnökünket és az elnökség tagjait, sok 
sikert kíván munkájukhoz. 
 
 
 
 

A levezető elnök egyéb napirendi pont hiányában a közgyűlést 21.02 órakor berekesztette. 
 
 
 

k.m.f. 


